
Poštovane dame, gospodo, kolege,  

Dozvolite mi kao prvo da vas pozdravim u ime ambasadora Stokvisa koji danas nažalost nije 

mogao da dođe iz Beograda, i da naravno ispred ambasade izrazim zadovoljstvo što smo ovde i da 

kažem da mi je posebno drago što se ova Konferencija održava u okviru baš ovog projekta koji mi 

podržavamo u saradnji sa kolegama iz Evropske unije. 

Hteo bih da samo ponovim možda jednu, dve stvari, a to je naravno podršku Kraljevine 

Holandije Crnoj Gori i naravno svim ostalim akterima kao što su nevladine organizacije u kreiranju 

pravnog okvira koji će omogućiti da pravosuđe u Crnoj Gori funkcioniše efikasno, nezavisno, 

profesionalno i kao što je već rečeno, i odgovorno. Kad kažem pravosuđe mislim na ceo pravosudni lanac 

koji podrazumeva ne samo sudstvo nego i policiju, tužilaštvo kao i zatvorske službe i probacionu službu. 

Vidim ovde i predstavnike drugih profesija kao što su notari, medijatori, izvršitelji i svi ostali koji takođe 

čine deo tog jednog sistema. Mislim da su koraci koji su učinjeni do sad, pogotovo zakonodavnom i 

institucionalnom smislu, ne samo bitni zbog  članstva Crne Gore u Evropskoj uniji već i naravno zbog 

same Crne Gore.  

Ambasada Kraljevine Holandija, iako fizički nije prisutna u Podgorici, nastavlja da podržava 

reforme u okviru poglavlja 23 i 24, kao i ove dve odlične organizacije i nadamo se daljoj saradnji, kako 

kroz bilateralne projekte, tako i kroz naš regionalan projekat vezan za jačanje vladavine prava.  

Želim nam svima uspešnu Konferenciju. 
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